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Academic Title and Roles 

Lecturer   

[Administrative Roles] 

 

Biography 

-Bachelor in Medicine and,Oral surgery and Dentistry - 2006 –Tripoli university . 

-Master degree in oral pathology - 2015 –Faculty  of Dentistry ,Alexandria university.  

Experience  

- Demonstrator in faculty of dentistry , Gharian –Libya university from 2007 until 2011. 

- Assistant lecturer in faculty of dentistry , Gharian –Libya university from 2019-1 until now  

Degrees 

- Bachelor in Medicine, and Oral surgery and Dentistry - 2006 –Tripoli university . 
- Master degree in oral pathology - 2015 –Faculty  of Dentistry ,Alexandria university.  
- Degree, University, Year 
 

Courses Taught 

- OP – oral pathology  
- Course Code – Course Title 
- Course Code – Course Title 
- Course Code – Course Title 

Research Interests 

-  oral cancer  
- epidemiology 
- Interest 3  

Photo 

Contact 

Email: [University Email] 

 



Selected Publications 

Books 

- Author, A. A. (Year). Title of the book (Edition if not first). Publisher. DOI (if available) 

Book Chapters 

- Author, A. A. (Year). Title of the chapter. In E. E. Editor (Ed.), Title of the book (pp. xx-

xx). Publisher. 

Journal Articles 

- Ramia Mohamed Hassan Abdualla, Madiha Nouralddeen Gadmour Gadmour, (08-

2025), -Epidemiological and Histopathological Profile of Oral and Head-and-Neck 

Tumors at the National Cancer Institute: A Five-Year Retrospective Analysis (2020– 

2024), 1833-(, 3) 8, الأهلية طرابلس جامعة - القلم مجلة: ليبيا 

1837 https://doi.org/10.54361/ajmas  

Ramia Mohamed Hassan Abdualla, Madiha Nouralddeen Gadmour Gadmour, (08-2023), 

The prevalence of oral mucosal lesions among diabetic patients in Gharyan population 

39—28(, 1) 12, والانسانية التطبيقة للعلوم الجبل مجلة: غريان الإنسانية و التطبيقيه الجبل مجلة  

Ramia Mohamed Hassan Abdualla, (01-2015), EXPRESSION OF MCM3 AND KI-67 AS 

DIAGNOSTIC MARKERS IN BENIGN AND MALIGNANT SALIVARY GLAND TUMOR مصر: 

Alexandria Dental Journal., 40 (1), 248-255 
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 مل رامية محمد حسن عبداللهالاسم الكا

 اللقب العلمي والمهام

  

 السيرة الذاتية
 جامعة – 2006 - الأسنان وطب الفم وجراحة الطب في بكالوريوس -

 .طرابلس

 جامعة الأسنان، طب كلية – 2015 - الفم أمراض علم في الماجستير درجة -

 .الإسكندرية

 الخبرة

2011 حتى 2007 من ليبيا جامعة – غريان الأسنان، طب كلية في معيد - . 

 (Bio) سيرة ذاتيةاكتب الآن وحتى 2019-1 من ليبيا جامعة – غريان الأسنان، طب كلية في مساعد محاضر -

 ...اهن قصيرة

 المؤهلات العلمية

 طرابلس جامعة – 2006 - الأسنان وطب الفم وجراحة الطب في بكالوريوس  

 ة الإسكندري جامعة الأسنان، طب كلية – 2015 - الفم أمراض علم في الماجستير 

 الدرجة العلمية، الجامعة، سنة التخرج 

 صورة شخصية

 

 

 معلومات التواصل

لبريد الإلكتروني: ]البريد الجامعي الرسمي[ا  

 



سة  المقررات الدراسية المُدرَّ

 OP– امراض الفم 

  اسم المقرر –رمز المقرر 

  اسم المقرر –رمز المقرر 

  اسم المقرر –رمز المقرر 

 مجالات الاهتمام البحثي

   اورام الفم 

 الابيديميولوجي 

 المجال البحثي الثالث 

 أبرز المنشورات

 الكتب

  )الطبعة إن لم تكن الأولى(. دار النشر. رابط المعرف الرقمي عنوان الكتاب .اسم المؤلف، أ. ب. )السنة( 

(DOI) (إن وُجد) 

 محكمةفصول في كتب 

 ،)ص ص) عنوان الكتاب اسم المؤلف، أ. ب. )السنة(. عنوان الفصل. في اسم المحرر، ج. د. )محرر. xx-

xx). دار النشر. 

 الأبحاث المنشورة في مجلات محكمة

 اظهار  (2015) ، اسم المؤلفرامية محمد حسن عبدالله اKi 67 &MCM3  كعلامات تشخيصية في اورام

  Alexandria Dental Journal., 40 (1), 248-255: مصر الخبيثة الغدد اللعابية الحميدة و

رامية محمد حسن عبدالله , مديحة نور الدين قدمور .انتشار امراض الغشاء المخاطي للفم في سكان غريان )مقارنة 

, والانسانية التطبيقة للعلوم الجبل مجلة: غريان الإنسانية و التطبيقيه الجبل مجلةبين مرضى السكري وغير السكري( 

12 (1 ,)28-39 

 والرقبة والرأس الفم ألورام المرضي والنسيجي الوبائي الملف . .قدمور الدين نور مديحة,  عبدالله حسن محمد رامية

للسرطان الوطني المعهد في : 

 -1833(, 3) 8, الأهلية طرابلس جامعة - القلم مجلة: ليبيا (2024-2020( سنوات خمس لمدة استعادي تحليل

https://doi.org/10.54361/ajmas 
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